
Bestuursvergadering Dorpsraad Gorssel  

7 november 2022 

  

Aanwezig: Marije Alma, Wilja Klein Teeselink, Paul Wiegerinck  
Afwezig: Otto van Harmelen, Pam van ’t Hof, Niels Heemskerk 
  

Agenda	
Inloop: 19:30 uur 
Aanvang: 20:00 uur 
Locatie: Vullerschool Gorssel 

1. Inloop-halfuur (van 19:30 tot 20:00 uur) 
• Zorgcoördinator Gorssel: Joke Lubberdink 
• Stichting Marke Gorsselse Heide: Peter van der Steege en Willem 

Rienks 
2. Opening 
3. Verslag vorige vergadering en actiepunten 
4. Terugblik afgelopen maand (uitgelicht) 

• Bijeenkomst GA! op 5/10/2022 
• Prachttour Veluwe op 8/10/2022 

5. Ingekomen stukken  
• IJsseldal wonen 
• Verzoek tot medewerking onderzoek Ravensweerdse plas (Dorien 

van Dorsten) 
• Rechter trottoir aanbrengen Westronde/Hoofdstraat  
• Stichting Gorsselse Zwembaden 

6. ALV: 23 mei 2023 
• Termijnen bestuursleden 
• Profielschets toekomstige bestuursleden 
• Overzicht projecten/ initiatieven  

7. Wensenlijstje doornemen t.b.v. lange termijn 
8. Update dorpsplan 2023-2028 

• van Welzen heeft evaluatie en update Cultuur geschreven, graag 
overleg met Otto en Marije aangevuld door?? 

• Nieuwe rubrieken Dorpsplan: duurzaamheid, energie transitie 
9. Stavaza werkgroepen 

• Accommodaties en Voorzieningen (Otto) 
• GA!: Hoe nu verder na inspraak rondes? 
• Zwembad en uitkomsten onderzoek. 

• Cultuur en Toerisme (Pam) 
• Bundel met het Oog op Gorssel: Bechtle is bijna door de 

voorraad heen, is aangevuld. 20 exemplaren naar 
Praamstra. Meer dan 300 exemplaren verkocht via 
Bechtle. MORE wil toch niet verkopen. Verrekening 
Stichting Gorssels Erve en DR i.v.m. investering/ eigen 
bijdrage. 

• Economie en Centrum (Otto) 
• Bloembakken geplaatst 

• Groen en Duurzaam (Wilja) 
• Gorsselse Heide 

https://drive.google.com/open?id=1HstSWhiqU4S85YjtE2xwnlokyZy3etjT
https://drive.google.com/file/d/1o4OR0Jw7v1pEOlxEjiASf-sVqOiqzwzv/view?usp=share_link
https://drive.google.com/open?id=1CyY6z_VrHHhawNILO5T_Q4Uf1KUAXeqDeOTuk9jSBPU
https://docs.google.com/document/u/2/d/1yLL97e5hoS1YcnczKLjyTIHPcWlmPlQdqOyoYRG3eXs/edit


• Overleg Energiezuinig Gorssel (Bob Duindam, vz Lochem 
Energie) 

• Verkeer en Mobiliteit (Paul) 
• doorgestuurd verzoek voor rechter trottoir bij De Borkel/ 

Westronde 
• Zorg en Welzijn (Marije)  
• Financiën 

• Begroting Vaste Prik, vergoeding Schiphorst betaald? 
Bijdrage bundel? Nieuwjaarsreceptie, subsidie 
oranjefonds 

10. W.v.t.t.k. 
11. Sluiting 

  

Notulen 
Inloop-halfuur 

Stichting Marke Gorsselse Heide 
  

Willem Rienks uit Harfsen alg. bestuurslid Marke Gorsselse Heide, Peter van der Steege, 
noordkant Gorssel. Schreef mee aan Dorpsplan, natuur & landschap etc. Vraag: hoe hoog 
staat natuur en landschap op jullie lijstje. Marke is gezicht burgerij, is van bevolking. 
Overgedragen door defensie. Waarom willen we met jullie sparren? Heide kennen jullie, is 
nooit af. Ligt er netjes bij, maar is ook kwetsbaar, natte heide. Wil je dat robuuster maken: 
moet je toe naar netwerk van gebieden die elkaar versterken. Groeimodel, beginnen 
dichtbij huis. Gebieden die in ecologisch opzicht elkaar versterken. Hooiland, kruidenrijk, 
bosrijk. Heide versterken is nodig, niet bedreigd. Maar netwerk is wel nodig. We staan aan 
begin: aan Zuidpunt stuk aangekocht. Is er verbinding richting Vorden mogelijk, maar te 
ver. Vraag Paul: wat gaat er mis als je dat netwerkt niet hebt? Als er 1 x iets uitgestorven 
is, is het weg. Kamsalamander: zit bij Joppe, een paar op de hei. Stapsteentjes: kleine 
gebiedjes hei, soorten kunnen dan ‘overspringen’. Recreatieve druk, wandelaars, 
paardenmensen, dat is mooi, maar wel druk. Misschien bepaalde plekken aantrekkelijker 
maken, locaties aanmerken waar paarden bv. wel door het water kunnen. Plekken rondom 
Gorsselse heide om aantrekkelijk te maken voor recreanten.  

Wandelen. Er start al een wandelroute bij zessprong, huis Joppe. Marke idee was met 
elkaar. Van en met elkaar. Krijgen beheer subsidies, heidemaatjes, betalen bedrag per 
jaar. (Gorssels erve). Versterken met bv. de plannen van de schooltuinen. 

(niet alles in notulen op site) 

  

Opening, verslag vorige vergadering en actiepunten 

23 november 2022, 10.30u Habion overleg 
  

Terugblik afgelopen maand 

x 



  

Ingekomen stukken 

Ravensweerdseplas: Sierk inlichten (Marije) 
Trottoir Westronde/Hoofdstraat: Paul geeft antwoord.  
NF348: in november weer soort inspraak, Paul vraagt Cees van Doorn voor stukje in 
Nieuwsbrief. Wilja houdt in de gaten.  
Stichting Gorsselse Zwembaden 
  

ALV: 23 mei 2023 

Wilja: Termijnen bestuursleden: (Pam). Profielschets toekomstige bestuursleden. 
Wilja wil graag overzicht van plannen, initiatieven die bij Dorpsraad binnenkomen. Zoals bv. het 
verslag van Habion. Staat in Drive, overzicht projecten. Overzicht projecten/ initiatieven. Graag 
allemaal aanvullen, is ook belangrijk voor de overdracht naar nieuw bestuur. 
  

Wensenlijstjes doornemen t.b.v. lange termijn 

Plan en lange termijn. 
update dorpsplan 2023-2028 
  

Update dorpsplan 

• van Welzen heeft evaluatie en update Cultuur geschreven, graag overleg met 
Otto en Marije aangevuld door?? 

• Nieuwe rubrieken Dorpsplan: duurzaamheid, energie transitie: Wilja vertelt: Er 
gaat een oproep uit, willen graag een tafeltje bij nieuwjaarsbijeenkomst. Er zijn al 
best veel reacties. Lochem energie wil ondersteunen. 

• Verkeer, qua update: Paul vertelt: Cees van Doorn is zo teleurgesteld over de 
houding en de actiebereidheid van de gemeente dat hij bijna de werkgroep wilde 
opheffen. Gelukkig heeft Paul hem kunnen behoeden. Bijvoorbeeld: het 
geschilderde voetgangerspaadje richting Jumbo.  

  

Nieuwjaarsreceptie 

11-01-2023 kan in de Borkel. Ongeveer 100 euro voor gebruik audiovisuele middelen bij gebruik 
van hele zaal. Personele kosten onduidelijk. Oproep voor evaluatie nogmaals, ook via 
Gorssel.nl. -> ouderraad Vullerschool en Joppeschool uitnodigen? Otto moet op Gorssel.nl!  
  

Stavaza werkgroepen 

• Accommodaties	en	voorzieningen	
Otto? Zwembad? Neigt naar vernieuwing van het zwembad. Wij zijn benieuwd naar de beslissing 
van de gemeente.  
  

• Cultuur	en	Toerisme	

https://drive.google.com/open?id=1CyY6z_VrHHhawNILO5T_Q4Uf1KUAXeqDeOTuk9jSBPU


Bundel met het Oog op Gorssel: Bechtle is bijna door de voorraad heen, is aangevuld. 20 
exemplaren naar Praamstra. Meer dan 300 exemplaren verkocht via Bechtle. MORE wil toch niet 
verkopen. Verrekening Stichting Gorssels Erve en DR i.v.m. investering/ eigen bijdrage. 
  

• Economie	en	Centrum	
Bloembakken geplaatst! 
  

• Groen en Duurzaam 
Zie hierboven, Stichting Marke Gorsselse Heide zal aanwezig zijn op 11 januari om plannen toe 
lichten.  
  

• Verkeer	en	Mobiliteit	
Zie hierboven. 
  

• Zorg	en	welzijn	
Mail Joke.  

• Financien 
• Nieuwjaarsreceptie/ideeën ronde: graag nog bijeenkomst.  

  

W.v.t.t.k. 

x 
  

Sluiting 

Data volgende bijeenkomsten 
maandag 07-11-2022 Bestuursvergadering: 19:30 uur, Vullerschool Gorssel 

dinsdag 08-11-2022 Coördinatoren Bijeenkomst Groene vrijwilligers: 19:30-21:30 
uur, gemeentehuis Lochem 

woensdag 23-11-2022 Gesprek Habion over Bloemenkamp, Borkel 

dinsdag 29-11-2022 Bestuursoverleg voorbereiding nieuwjaarsbijeenkomst 16.30 bij 
Otto indien mogelijk.  

maandag 12-12-2022 Bestuursvergadering: 19:30 uur, Vullerschool Gorssel (Marije 
afwezig) 

11-01-2023 Nieuwjaarsreceptie: borkel 

06-02-2023 Afspraak Dorpsradenoverleg inclusief Gemeentesecretaris 
Dorique Kerkdijk  

23-05-2023 ALV Locatie? 



  

Actiepunten 
• x 

 


